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Tomtens IF styrelse har under året 2021 bestått av: 

 

Nicklas Wendel, ordförande 

Håkan Andersson, ekonomiansvarig 

Thomas Sundén, ledamot 

David Bengtsson, ledamot 

Roger Bengtsson, ledamot 

Thomas Lejon, ledamot 

Daniel Samuelsson, ledamot 

 

Föreningens ekonomi är under kontroll även detta år trots att vi även detta året kämpat mot 

Covid-19. Då restriktionerna varit många och under en lång tid har inte heller detta året sett 

ut som vanligt men jag vill direkt tacka alla er som fortsatt kämpa på, både vad gäller 

träningar samt övriga uppdrag vi haft.  

 

Denna säsongen spelades endast enkelsäsong för seniorerna och vi ramlade tyvärr ner 

tillbaka till sexans division men vi tar nya tag med delvis ny tränarstab samt många spelare 

som gör att vi kan se hoppfullt på nästa säsong 

Vi har under året gjort färdigt med nytt avlopp samt vatten och dessutom lagt ny asfalt, både 

på vårt område men även vägen fram i samarbete med kommunen och även bidrag från 

Gamla Tomtare 

I vanlig ordning vill jag skicka ett särskilt tack till Gamla Tomtare och Damklubben, utan er 

hade allt detta inte varit möjligt, ni är ovärderliga och jag ser fram emot ett fortsatt gott 

samarbete med er under 2022! 

 

Med dessa ord vill jag tacka för i år och ser fram emot ett framgångsrikt 2022, 

förhoppningsvis utan restriktioner eller andra hinder, där vi även hoppas få se vårt A-lag ta 

klivet tillbaka till femman. 

Nicklas Wendel 

Ordförande 



Tomtens IF 2021        

        

Utskriftsdatum 2022-01-

16  

Resultaträkning med budget       
Räkenskapsår:         
2021-01-01--2021-12-31        

    2021    2020  

  Intäkter        

 3010 Försäljning  0    0  

 3011 Gåvor GT o DK 8000    52500  

 3013 Bingolotto  177000    140913  

 3014 Entreavgifter  17670    3980  

 3015 Reklam  49860    50900  

 3023 Medlemsavgifter 48800    56000  

 3030 Övriga Intäkter  78329    26036  

 3910 Erhållna bidrag  302562    348474  

  Summa intäkter 682221    692803  

 Kostnader         

 5010 Lokalhyra  -8946    -13797  

 5020 Arvoden  -51500    -54000  

 5090 Övriga lokalkostnader -7035    -11334  

 5100 Fastighetskostnader 0    -14165  

 5110 Vatten o avlopp -8746    -80719  

 5120 El o värme  -26840    -27508  

 5130 Plankostnader  -130006    -81858  

 5140 Avloppsanläggning -275601    0  

 5210 Övergångar  -2400    -2800  

 5460 Förbrukningsmaterial -36578    -66812  

 5480 Tvättkostnader  -4489    -4001  

 5500 Reperation och underhåll 0    0  

 5900 Reklam och PR  -563    -3400  

 5910 Representation  -500    -1500  

 5920 Serveringar o fester -47768    -13433  

 5930 Annonser  0    -150  

 6010 Träningsläger  16070    -32944  

 6030 Domarkostnader -21629    -26372  

 6100 Kontorsmateriel 0    -1492  

 6110 Bokföringskostnader -6259    -7148  

 6200 Telefon, Internet o Hemsida -6297    -6986  

 6210 Porto  -2048    -1710  

 6310 Försäkringar  -12787    -12296  

 6320 Licenser  0    -9800  

 6330 Start o anmäningsavgifter -22800    -13750  

 6990 Diverse kostnader -4341    -8144  

 7331 Bilersättning, skattefri -45726    -55312  

 7610 Utbildningskostnader 0    0  

 7620 Sjuk- och hälsovård 0    -2724  

 Summa Kostnader  -706787    -600881  

 Årets Resultat  -24566    91922  

          

 Speciella intäkter    Speciella utgifter   

 Bidrag till avloppet 114.761:-   Avloppsbygget 275.601:-  

 Coronastöd 46.000:-   Nya Mål  57.800:-  



 Bingolotto 177.000:-   Inför Jubileum 30.000:-  

 Bingolotto jul o nyår ca140.000:- Utbet i januari -22     

          

          

          

 Torbjörntorp 220202        

 Håkan Andersson Kassaförvaltare      
 

 

 

Årsberättelse Tomtens IF A-lag 2021 

 

Med samma tränarstab som föregående år var det dags för andra året i division 5. Truppen var sånär intakt, 

Jonatan ”Jonte Persson valde att prova vingarna hos svågrarna Odh i Valtorp. Nya spelare som valde att spela 

för gulsvart detta år; Hampus Kvarndal och Liam Samuelsson (seniordebut). Lägg därtill en hel hög spännande 

spelare som kom upp underifrån. 2021 kom även det att bli hårt präglad av Covid-19, med inomhusträningar i 

Frejahallen som fick bytas mot fysträning utomhus. Med inställda träningsmatcher och inget seriespel på våren. 

Vi startade upp 18.e jan med dubbla träningar på konstgräset samt fysträning på Falköpings isiga gator. Vi 

närmade oss mars och med en förhoppning att kunna spela DM. Med en cirka en vecka innan den tilltänkta 

matchen och i takt med att smittan i samhället ökade, så kom beskedet. Inget DM! Vi tränade på med gott mod 

mod under försäsongen och bytte i mitten av april plastgräset mot Klostervallen, samma restriktioner gällde 

fortfarande. Inga träningsmatcher! Samtidigt så dök ett annat orosmoln upp över den gulsvarta himlen. 

Föreningen hade ingen U-lags tränare. Styrelsen letade med ljus och lykta efter någon som kunde gå in och leda 

ungdomarna men inget napp. Vi löste det internt och huvudtränare Rasmus tog på sig ansvaret men samtidigt 

klargjorde att han inte skulle kunna spela i A-laget med detta utökade ansvar. På den ljusa sidan så hittade 

Jonte tillbaka till gulsvart då han inte trivdes i Valtorp.  Seriepremiären borta mot Östadkulle närmade sig och 

länge såg det ut som att vi skulle kunna spela den som det var tänkt den 24 april. Men! Återigen restriktionerna 

förlängdes.  I mitten av maj kom det definitiva beskedet från förbundet. Seriepremiär efter midsommar och 

möjlighet att spela träningsmatcher från första juni. Försäsongen gick från att vara tre månader till drygt sex. 

Tre matcher spelades innan seriepremiären. Facit i dessa tre matcher blev tre förluster men det såg lovade ut. 

Bra spel, mycket bollinnehav och många skapade målchanser. Så var det äntligen dags, seriepremiär. 

Östadkulle gästade oss i premiären. Denna nya bekantskap visade sig vara en tuff motståndare och vi åkte på 

klara 0–3 i baken. Ytterligare två matcher spelades innan sommaruppehållet och även dem slutade med 

förluster. En klar 5–0 borta mot Sparsör och en neslig uddaförlust mot Herrljunga. 1–9 i målskillnad på tre 

matcher. Något behövde göras.  

Sommaruppehållet gick och när vi började på hösten gjordes det klart tidigt att byta spelsystem från 4-3-3 till 4-

4-2. Dem inledande tre matcherna hade vi visat på tveksamt försvarsspel och oklar rollfördelning. Från och med 

den första matchen på hösten mot Säven/Hol såg spelet bättre ut. Vi var med i merparten utav matcherna och 

spelade jämt även med topplagen. Höll tätt bakåt i större utsträckning och skapade chanser. Undantaget 

bortamatcherna mot Tvärred-Vegby och Floby/Grolanda. Många frågade sig hur vi kunde ligga i botten av 

tabellen. Men gör man inga mål vinner man inga matcher. Inför sista matchen mot serieledande Fristad hade vi 

endast två inspelade poäng, efter att ha kryssat mot FFK och Annelund. Fristad hade alla press på sig då dem 

behövde vinna för att säkra direktplatsen till 4:an. Fristad tog tag i taktpinnen direkt och tog en 3–0 ledning i 

halvlek. Många trodde då att detta skulle rinna i väg men efter reducering i mitten i andra halvleken så kom vi 

nära ytterligare reducering och även kvittering. Men denna match var som säsongen i stort; inget medflyt, 50–

50 situationer gick inte till vår fördel, stolpe ut och en del tveksamma domslut. Nästa säsong börjat vi om i 

division 6 med en delvis ny tränarstab då Thomas Hjalmarsson valt att tacka för sig.  



Sammanfattning utav säsongen: 

Antal träningar: 86 

Antal matcher: 11 seriematcher + 3 träningsmatcher 

Antal spelare i matchspel: 25 

Antal spelare i träning: 36 

 

 

 

 

25 spelare i match 

86 träningar 

 

 

Årsberättelse-2021 lag U1 

Lag U1 har 2021 haft en spelartrupp på ca.25 spelare som har varit väldigt 

träningsflitiga trots ännu ett år präglat av covid-19! 2021 var det dessutom 

problem att hitta tränare för U1,men där Eric Torsson ställde upp under 

försäsongen(mars ut) där träningarna hölls på konstgräset på Odenvi och Ållevi. 

Därefter blev det efter lite omorganisering i tränarstaben för A-laget, Rasmus 

Christensen som klev in och ställde upp som tränare i U1 vilket han gjorde 

riktigt bra!. Dessutom kom Sören Friberg in och hjälpte Niklas Jonsson och 

Daniel Samuelsson som "hjälptränare,lagledare". Seriespelet blev ju tyvärr även 

detta år enbart en enkelserie på hösten med enbart 8 matcher där chansen till 

serieseger levde fram till sista matchen,men tyvärr räckte det "bara" till en 

tredjeplats. Nya tag 2022 med förhoppning om en serie med vår/höst-omgång 

igen! Vi avslutar väl som vanligt med att tacka Damklubben o Gamla Tomtare 

för stödet! Nu siktar vi emot ett bra fotbollsår 2022 utan covid, där hela U1-

truppen kommer flyttas upp i seniortruppen! 

 

Tomtens IF U1 genom Daniel Samuelsson 

 



Årsberättelse U3 ( 13-14 år)  

  

  

 Vi har under våren varit 12 st spelare som kamperat ihop under träningar och matcher. Är ett härligt 
och träningsvilligt gäng som med positiv attityd bidrar till en god lagsammanhållning.  

Efter sommaren fick vi 2 st nyförvärv från Stenstorp och Broddetorp. 

Under februari månad körde vi träningar på Ållevi konstgräs. 

Sedan från april fram tom september har vi kört två träningar i veckan på Klostervallen B, där vi 
fokuserat extra mycket på speluppbyggnad att hålla bollen i laget och ”tänka fotboll”. 

Vi har deltagit i seriespel, premiär för 9-9 där offside gäller och större plan. Spelat många bra och 
jämna matcher där killarna visat bra attityd och utvecklat spelet allteftersom. 

Har varit extra kul och skönt att få träffas på träningar och matcher trots rådande pandemi. Tror att 
fotbollen har haft extra stor betydelse både för spelarna och oss ledare. 

Vill med dessa ord tacka alla spelare och föräldrar som kämpat på under året och ser fram emot ett 
nytt härligt fotbollsår 2022 

Ulrik Hedfjärd tackar för sig som tränare efter 8 år. 

Avslutningsvis vill vi skicka ett extra tack till Gamla Tomtare och Damklubben för ert stöd och inte 
minst gåvor. 

  

Fotbollshälsningar från tränarna, 

Ulrik Hedfjärd 

Joakim Sandström 

Andreas Karlsson 

 

 

U4 

 
För U4 så var fjolåret ett bra år. Vi tränade ihop med U3 och U5.  
Vi hade några spelare som fick prova på å spela match med U3, där man fick spela 9-manna. 
Stor plan å offside. Det tyckte dom var riktigt roligt, svårare men roligt. 
 
Vi gjorde även ett lag ihop med en del av U5. Så dom är födda 2010 å 2011. Där spelade vi i seriespel 
under året på 7-manna. Det syntes att det var första året på 7-manna för 2011:erna.  
Men under året så växte även dom in i spelet på denna plan. Vi spelade 14 matcher under året. Vi 
vann några matcher å förlorade några, men spelet blev bättre å bättre ju längre säsongen gick.  
 
Vi var även med på en cup i Vara som var inomhus på konstgräs. Det tyckte barnen var riktigt kul.  
 
Sammantaget så var det ett bra år för U4. 
 
/Ajja 



Tomtens IF U5 2021 

 

Det blev ännu ett annorlunda år, på grund av den pandemi som präglat vårt samhälle. 

Vi hade en träningsgrupp av spelare födda 2010, 2011 och 2012. 

De som var födda 2010/2011 spelade ihop i en serie med 7 mot 7. 

De som var födda 2012 spelade 5 mot 5. Det blev åter igen inga poolspels-sammandrag under året, 

utan istället anordnades träningsmatcher mot enstaka lag. Där mötte vi Floby/Grolanda, IFK 

Falköping och Falköpings FK, Kinnarp/Slutarp och Vartofta SK 

Truppen har bestått av 25 spelare i åldrarna födda 2010, 2011 och 2012. 

Vi började året med spel inomhus i Stenstorp, för att i slutet på april gå ut på Klostervallens gräs. 

Säsongen avslutades i slutet på september, ett litet uppehåll i oktober för att träna inomhus igen 

under november och halva december.  

Vi spelade även en kvälls cup utomhus i elljus i oktober i Stenstorp som var väldigt lyckat. 

Under året genomförde vi 52 träningar, och det var god sammanslutning med träningsvilliga spelare.  

Ledare under året har varit Eric Torsson, Mattias Stridh, Karin Lundkvist, Morgan Johansson, Björn 

Ferm, Tomas Pettersson, Andreas Sandblom och vår eminente admin Malin Fallgren. 

 

Eric Torsson 

 

 


